
Zápis z jednání Studijní komise AS MFF UK o návrhu podmínek přijímacího řízení pro 
akademický rok 2023/2024. 

Podklady byly předloženy v lhůtě 9 dnů před zasedáním AS MFF UK 25. 5. 2022. Kvůli značným 
změnám podmínek přijímacího řízení do bakalářského studia programu Informatika oproti 
předešlým létům se komise rozhodla projednat toto téma per rollam. Následovalo individuální 
studium materiálů a e-mailová výměna názorů. Na formulaci dotazů se podíleli kolegové doc. Mgr. 
Vítězslav Kala, Ph.D., Bc. Vojtěch Švandelík, František Zajíc. 

Členové komise se na základě mailové korespondence shodli na následujících dotazech: 

1. Byly zváženy také jiné možnosti omezení počtu studentů programu Informatika? Jaké? 
2. Jaký je očekávaný dopad této změny přijímacího řízení na propagaci fakulty, zejména 

s ohledem na komplikovanější vysvětlování podmínek na propagačních akcích? 
3. Jak tato změna ovlivní studenty, kteří se na MFF UK hlásí podruhé (poněkolikáté), 

například z důvodu neúspěšného studia v prvním ročníku? 
4. Jak by tyto upravené podmínky fungovaly v posledních dvou letech? Konkrétně, jak by se 

změnily počty uchazečů s odpuštěnými přijímačkami, kolika uchazečů by se dotkl limit na 
počet přijatých a kolik bodů z přijímaček by bylo fakticky potřeba na přijetí? 

V Praze 23. 5. 2022 zapsal František Zajíc 


